

2026 AGM Results

Below are the results from the CFUW Annual General Meeting. Booklets from the meeting can be found in this newsletter and on the cfuw.org website which explain the motions in full detail.

Motion 1: MOVED to amend box 4 of the Articles of Incorporation by striking 11 after "minimum number" and inserting 12; and Striking 11 after "maximum number" and inserting 12.

Motion 1: IL EST PROPOSÉ de modifier la case 4 des statuts constitutifs en remplaçant le nombre 11 par 12 après les mots « nombre minimal », et en remplaçant le nombre 11 par 12 après les mots « nombre maximal ».

Motion Passed/ Motion adoptée

Motion 2: MOVED to approve amendments to Sections 30, 36, 37 and Schedule 2 section of 7 of the CFUW bylaws to create a VP of Regional Directors.

Motion 2: IL EST PROPOSÉ d'approuver les modifications aux articles 30, 36 et 37, ainsi qu'à l'article 7 de l'annexe 2 des règlements de la FCFDU, afin de créer le poste de vice-présidente des directrices régionales.

Motion Passed/ Motion adoptée

Motion 3: MOVED to remove references to the E-club from the CFUW bylaws.

Motion 3 : IL EST PROPOSÉ de supprimer des règlements administratifs de la FCFDU toutes les références au club électronique (E-club).

Motion Passed/ Motion adoptée

Motion 4: MOVED to adopt bylaw amendments to Definitions and section 27 to clarify policy and procedure.

Motion 4 : IL EST PROPOSÉ d'adopter les modifications aux Définitions et à l'article 27 des règlements administratifs de la FCFDU afin de clarifier la distinction entre les politiques et les procédures.

Motion Passed/ Motion adoptée

Motion 5: MOVED to adopt bylaws motion striking section 63 and inserting "and GWI" between "pay national" and "dues" in Schedule 1 Section 5.

Motion 5 : IL EST PROPOSÉ d'adopter la motion 5 relative aux règlements administratifs, visant à supprimer l'article 63 et à insérer les mots « et la GWI » entre « cotisation nationale » et « cotisations » à l'article 5 de l'annexe 1.

Motion Passed/ Motion adoptée

Motion 6: MOVED that the CFUW Articles and Bylaws Committee be authorized to correct grammar, punctuation and numeration when incorporating the adopted amendments into the CFUW Articles and Bylaws.

Motion 6 : IL EST PROPOSÉ que le Comité des statuts constitutifs et des règlements administratifs de la FCFDU soit autorisé à corriger la grammaire, la ponctuation et la numérotation lors de l'intégration des modifications adoptées aux statuts et règlements de la FCFDU.

Motion Passed/ Motion adoptée

Adoption of the Motion- Acceptance of the 2025-2026 Financial Statements

MOTION is that the financial statements for the year ended April 30, 2026, with the auditor's report thereon be accepted.

Adoption de la motion – Adoption des états financiers de 2025-2026

La **MOTION** est que les états financiers pour l'exercice terminé le 30 avril 2026, accompagnés du rapport de l'auditeur, soient adoptés.

Motion Passed/ Motion adoptée

Motion – Welch LLP Appointed as 2026-2027 Auditors

Welch LLP be approved as CFUW auditors for the fiscal year 2026- 2027

Motion – Nomination de Welch LLP à titre d'auditeurs pour 2026-2027

Que Welch LLP soit approuvé à titre d'auditeurs de la FCFDU pour l'exercice financier 2026-2027.

Motion Passed/ Motion adoptée

Motion – Adoption of 2026-2027 Budget

The proposed 2026-2027 draft operating budget and reserve fund as presented in the CFUW Finance Booklet be approved.

Motion – Adoption du budget 2026-2027

Que le budget de fonctionnement provisoire proposé pour 2026-2027 ainsi que le fonds de réserve, tels que présentés dans le cahier des finances de la FCFDU, soient approuvés.

Motion Passed/ Motion adoptée

Election of the 2026-2028 Board of Directors/ élection du conseil d'administration 2026-2028

Attached are the statement of results of the 2026-2028 Board elections.

English- [HERE](#)

Vous trouverez ci-joint les résultats des élections au Conseil d'administration pour la période 2026-2028.

FRANCAIS- [ICI](#)

Policy Session Results

Resolution 1: Canadian Response to the Education Crisis for Women and Girls in Afghanistan– CFUW Ottawa

Résolution 1 : Réponse Canadienne à la Crise de l'éducation Pour les Femmes et les Filles en Afghanistan - FCFDU Ottawa

Resolution Passed/ Résolution adoptée

Resolution 2: Countering Disinformation in Canada – CFUW Guelph

Résolution 2: Lutte contre la désinformation au Canada- FCFDU Guelph

Resolution Passed/ Résolution adoptée

AGM Registration Report

		Clubs: Present	Votes: Present
British Columbia		15	50
Prairies		8	12
Ontario		43	163
Atlantic		6	18
Quebec		6	9
E-clubs		2	2
Total		80	254
Voting Delegates	80		
Non-Voting CFUW Members	54		
Conference Guests	24		
Total Attendance	158		